

جائزة (IPSA) الدولية للعلوم الشرطية International IPSA Award



32 Astor PL, Jersey City, New Jersey, 07304, USA
UAE: + 971 504811062, USA: + 1 201 912 7955
Website: www.ipsa-police.org, E-mail: info@ipsa-police.org

International (IPSA) Award

The International IPSA Award is open to all nationalities in the field of police.

IPSA Award Categories:

- The First category : Police Practices and Community Relations
- The Second category: Police Research and Development
- The Third category :Police Innovation

Criteria of Papers for the IPSA award:

- Papers should provide 6 pages presentation and 4 page attachment.
- All application papers should have a standard scientific methodology.
- The papers must be presented an understandable approach and written in standard English, Arial font style and 12 text size.
- Experiments, statistics, and other analyses are to be described in sufficient details.
- The paper should adhere to appropriate presentation guidelines and identify the focus in police practices, research and innovation.

All entries can be submitted electronically at www.ipsa-police.org email: info@ipsa-police.org and the deadline of submission is on September 1, 2014.

The Scientific Board Committee will review the entry papers. A winner will be selected for the award based on Categories and criteria. Presenting of the award will be on **October 22, 2014** at the end of the **IPSA** International Conference.

A subscription fee of **US\$2,000** will be charged for participating the International **IPSA** Conference and award which include the cost of hotel and accommodation.

جائزة (IPSA) الدولية للعلوم الشرطية

تعلن الجمعية الدولية للعلوم الشرطية IPSA على فتح باب القبول لجائزة IPSA الدولية للعلوم الشرطية.

فئات الجائزة :

- الفئة الاولى : ممارسات الشرطة والعلاقات المجتمعية.
- الفئة الثانية: بحوث الشرطة والتنمية.
- الفئة الثالثة: الابتكار فى المجال الشرطى.

معايير ملف الترشيح :

- يقدم طلب الترشيح من 6 صفحات لعرض المحتوى و 4 صفحات للمرفقات.
- استيفاء الطلبات المقدمة جميع معايير ومناهج البحث العلمى.
- تقدم الطلبات مكتوبة باللغة الإنجليزية بنوع Arial وخط 12.
- توصف التجارب ويتم تحليل الإحصاءات والنتائج بتفصيل كاف .
- الالتزام بالتركيز على ممارسات الشرطة والبحث والابتكار.

تقبل المشاركات حتى الاول من سبتمبر 2014م وتقدم من خلال الموقع الالكترونى للجمعية www.ipsa-police.org وعلى العنوان info@ipsa-police.org

ستقوم اللجنة العلمية لتحكيم المشاركات بمراجعة أوراق ملفات الترشيح وعلى أساس المعايير المحددة يتم اختيار فائز واحد فى كل فئة ويتم تقديم الجائزة فى حفل ختام مؤتمر IPSA الدولى 22 أكتوبر 2014 فى لوس انجلوس كاليفورنيا الولايات المتحدة الامريكية.

سيتم فرض رسوم اشتراك فى الجائزة قدره 2000 دولار أمريكي تشمل المشاركة فى الجائزة الدولية وحضور مؤتمر IPSA الدولى والإقامة بالوجبات فى الفندق خلال فترة انعقاد المؤتمر.

HOW TO PARTICIPATE?

كيفية المشاركة



تقدم المشاركات في الجائزة ولحضور المؤتمر الدولي للعلوم الشرطية الى اللجنة العلمية

**To Participate and attend the IPSA conference
and IPSA Award please confirm with:**

IPSA Executive Committee

Lt. Helen M. Lopez, LAPD : USA + 1-213-486-8780

Ms. Michele Gregorio, IPSA : UAE + 971-6-544-5992

info@ipsa-police.org

www.ipsa-police.org